
Protokół Nr XLVII/23 

 

z obrad XLVII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

w dniu 13 kwietnia 2023 roku 

 

Obrady XLVII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły 

zaś o godzinie 14:40.  

 

W obradach XLVII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLVII sesji: 

1. Przemysław Chraniuk 

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 
4. Katarzyna Jarocka 

5. Antoni Kosieradzki 

6. Jerzy Korowicki 
7. Igor Mironkiewicz 

8. Paweł Onieszczuk 

9. Jerzy Roszczenko 

10. Łukasz Rybałtowski 

11. Igor Śnieżko 

12. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLVII sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Katarzyna Nayda 
3. Marcin Usakiewicz 

 
 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLVII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 13 kwietnia 2023 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLVII sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Dodała, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym porządek obrad 

został uzupełniony o jeden punkt, do punktu 14 wprowadzono uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. Przewodnicząca Rady powiedziała, że sesja 

będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad uwzględniającym zmianę. 

 



1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miasta; 

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie Miasta Siemiatycze 

oraz określenia sezonu kąpielowego; 

6) podjęcie uchwały zmieniającej Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Siemiatycze; 

7) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

opracowania i wdrożenia strategii Innych Instrumentów Terytorialnych Partnerstwa 

Południowo-Wschodniego Podlasia; 

8) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Siemiatycze na lata 2022-2026 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2030”; 

9) podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu; 

10) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.; 

11) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Siemiatycze na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036; 

12) podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady 

Miasta Siemiatycze; 

13) podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Siemiatycze; 

14) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Siemiatyckiemu; 

15) przedstawienie sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2022 roku; 

16) przedstawienie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2025; 

17) przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Siemiatyczach za 2022 rok; 

18) przedstawienie sprawozdania z realizacji  Programu Wspierania Rodziny w Mieście 

Siemiatycze na lata 2022 – 2024 za 2022 rok; 

19) przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022” w latach 2021-2022; 

20) przedstawienie korekty sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Miasto 

Siemiatycze za 2022 rok; 

21) przedstawienie informacji o wyznaczeniu podmiotów na rzecz których wykonywane są 

przez nieletnich prace społeczne; 

22) wolne wnioski; 

23) zakończenie obrad. 

 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XLVI sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XLVI sesji Rady Miasta wyłożone są na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna się je za przyjęte.  



Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi.  

Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie 

miasta Siemiatycze oraz określenie sezonu kąpielowego. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji przedstawił kierownik Krzysztof 

Leszczyński. Sezon kąpielowy na terenie miasta Siemiatycze w 2023 r. ustala się na okres od 

24 czerwca do 31 sierpnia. Kąpielisko znajduje się na zbiorniku retencyjno-rekreacyjnym Nr 

2 przy ulicy Sportowej. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie i Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną oraz 

Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk na rok 2023 na terenie miasta Siemiatycze oraz określenie sezonu kąpielowego, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/306/22 –Załącznik Nr 3 

 

 



Do punktu 6 - podjęcie uchwały zmieniającej regulamin utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w uchwale doprecyzowano informacje dotyczące 

segregacji odpadów biodegradowalnych, a także określono wymaganą częstotliwość 

opróżniania ścieków gromadzono przejściowo w zbiornikach bezodpływowych lub 

osadnikach w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków. Przewodnicząca  zapytała 

czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem zmieniającej regulamin 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLVII/307/22 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii Innych Instrumentów Terytorialnych 

Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Agnieszka Koc. 

Dodała, że wszelkie uwagi do strategii zostaną przekazane pisemnie autorom tej strategii. 

Przewodnicząca  zapytała czy radna Melania Grygoruk chciałaby zabrać głos? 

- Radna Melania Grygoruk powiedziała, że w jej ocenie sama nazwa zawiera znaczny skrót 

myślowy. W strategii jest dużo merytorycznych błędów choćby dotyczące zalewów. Strategia 

wymaga też aktualizacji, ponieważ była pisana jeszcze przed 1 lipca 2022 roku co wynika z 

zapisu że strefa objęta zakazem wjazdu na naszym terenie zostanie zniesiona prawdopodobnie 

1 lipca, co też się stało. Radna dodała, że w strategii jest mocne podkreślenie roli gmin 



znajdujących się na terenie powiatu hajnowskiego i bielskiego, o siemiatyckim jest bardzo 

niewiele. Są tam też dosyć ogólne hasła, niby wynika to z przeprowadzonych badań 

ankietowych wśród mieszkańców terenów partnerstwa. Mieszkańcy podkreślają słabą 

komunikację między miejscowościami. W ostatnim czasie likwidowane np. są połączenia do 

Drohiczyna, a z Siemiatycz na Grabarkę to turyści niczym nie dojadą. Poruszony jest temat 

wielowyznaniowości jako baza która może się rozwijać. Natomiast ostatnio wycofuje się 

dotacje dla festiwalu Czeremcha i dla festiwalu Wertep. Radna dodała, że chciałaby wiedzieć 

czy pieniądze rzeczywiście będą czy będą to jakieś uznaniowe dotacje, które można będzie 

uzyskać pozakonkursowo w ramach tego partnerstwa. Radna dodała, że w Bielsku Podlaskim 

zlikwidowano salę wystawową „ręcznika obrzędowego”, a jest to właśnie związane 

najbardziej z naszą podlaską kulturą. Radna dodała, że dużo mówi się o rozwijaniu turystyki, 

ale kończy się to doprecyzowaniem podręcznika i logo w kampanii na lata 2024-25. Radna 

powiedziała, że jej zdaniem trzeba położyć nacisk na promocję regionu po tym jak była tu 

prowadzona strefa zamknięta.  

Radna powiedziała, że dostarczy na piśmie wszystkie swoje uwagi do tego programu.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii Innych 

Instrumentów Terytorialnych Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy technicznej. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad jest kontynuowany i zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii Innych Instrumentów Terytorialnych 

Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „przeciw” 

13 Śnieżko Igor „za” 



14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

1 „przeciw” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/308/23 –Załącznik Nr 5 

- Radny Rybałtowski powiedział, że zagłosuje za podjęciem uchwały jak zostanie ona 

napisana prawidłowo. 

Do punktu 8 - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu ochrony środowiska dla 

miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2026 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2030.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w tej chwili połączymy się z Panią Katarzyną Helińska 

autorką programu, która przedstawi nam ten program.  

 

Pani Katarzyna powiedział, że firma Terra Legis w drodze zapytania ofertowego została 

wybrana do opracowania Programu Ochrony Środowiska na lata 2022-2026 z perspektywą do 

2030 r. Powiedziała, że Program Ochrony Środowiska jest głównym dokumentem 

strategicznym w zakresie ochrony środowiska na poziomie gminy. Program wyznacza cele 

ochrony środowiska, musi być też zgodny z zasadą zrównoważonego rozwoju. Program 

wytycza też kierunki działań w obrębie ochrony środowiska. Ustawa Prawo ochrony 

środowiska nakłada obowiązek opracowania programu i co 2 lata przedstawiania raportu o 

stanie jego realizacji. Dokument uwzględnia najważniejsze uwarunkowanie środowiskowe, 

określa stan środowiska i uwarunkowania środowiskowe ze stanu zastanego i wyznacza 

konieczne inwestycje oraz szacunkowe koszty. Przepisy określają co powinno znajdować się 

w Programie Ochrony Środowiska, jaka powinna być struktura dokumentu i do czego się 

odwoływać. W przygotowanym Programie zgodnie z wytycznymi dokonano oceny stanu 

środowiska na terenie gminy z uwzględnieniem 10 obszarów przyszłej inwestycji, 

zdefiniowano  zagrożenia i problemy, szanse i mocne strony miasta w zakresie ochrony 

środowiska dla poszczególnych obszarów przyszłej interwencji. Uwzględniono cele, kierunki 

interwencji i zadania wynikające z wykonanej oceny stanu środowiska, zamieszczono 

harmonogram rzeczowo-finansowy osobno dla zadań własnych i zadań monitorowanych. 

Wyznaczono dziesięć obszarów przyszłej interwencji i w tych obszarach wykonana była 

analiza co do stanu zastanego i co do koniecznych inwestycji. Na podstawie zebranych 

danych określono potrzeby w zakresie ochrony środowiska na terenie miasta i na ich 

podstawie sprecyzowano cele, niezbędne działania, opracowano harmonogram rzeczowo – 

finansowy realizacji poszczególnych zadań i uzgodniono sposoby wdrażania i zasady 

monitorowania programu. Główny cel jaki został wyznaczony to zrównoważony rozwój 

miasta Siemiatycze dążący do poprawy jakości życia mieszkańców oraz stanu środowiska 

przyrodniczego. Cele szczegółowe korespondują ściśle z obszarami przyszłej interwencji, 

czyli mamy tutaj poprawę jakości powietrza, zmniejszenie uciążliwości hałasu dla 

mieszkańców gminy, ochrona środowiska i ludności przez oddziaływanie pól 

elektromagnetycznych, osiągnięcie dobrego stanu wód powierzchniowych i podziemnych, 

poprawa systemu gospodarki wodno – ściekowej, ochrona złóż kopalin, ochrona gleb i 

zapewnienie właściwego sposobu użytkowania powierzchni ziemi, racjonalna gospodarka 

odpadami, ochrona ekosystemów i walorów przyrodniczych gminy, ochrona środowiska 

przed poważnymi awariami. Pani Katarzyna dodała, że projekt Programu po uzyskaniu 

niezbędnych opinii oraz po konsultacjach społecznych uzyskał pozytywną opinię Zarządu 

Powiatu. Burmistrz Miasta zobowiązany jest do sporządzania co 2 lata raportu z wykonania 



Programu Ochrony Środowiska, które przedstawia Radzie Miasta, następnie te raporty 

przekazywane są do Zarządu Powiatu. Dokument podlega też konsultacjom społecznym i 

można było się z nim zapoznać w terminie od 19 maja do 6 czerwca 2022 r. W trakcie 

konsultacji społecznych nie wpłynęły żadne uwagi ani wnioski do Programu. Ustawa o 

udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko może nałożyć obowiązek 

przeprowadzenia strategicznej oceny odziaływania na środowisko. I to czy ta procedura 

będzie potrzebna wynika z tego czy RDOŚ i sanepid uzgodnią wniosek o odstąpienie od 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Burmistrz Miasta Siemiatycze dnia 31 

marca 2022 r. wystąpił do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego z wnioskiem o uzgodnienie odstąpienia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko i organy te wyraziły opinię, że dla przedmiotowego projektu 

dokumentu nie ma konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko, w związku z czym Burmistrz odstąpił od przeprowadzenia strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Ostatnia z procedur jaka była konieczna do wykonania było 

zasięgnięcie opinii Zarządu Powiatu co do zgodności z Polityką Ochrony Środowiska 

Państwa i zgodnością z dokumentami nadrzędnymi. Powiat nie zgłosił żadnych uwag i 

pozytywnie zaopiniował dokument. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu ochrony środowiska dla miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2026 z uwzględnieniem 

perspektywy do roku 2030, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/309/23 –Załącznik Nr 6 

 

 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.  

 

Pani Skarbnik powiedziała, że w uchwale w sprawie budżetu miasta Siemiatycze na 2023 rok 

z dnia 30 grudnia 2022 r. został zawarty zapis odnośnie uzyskania przychodów dla miasta 

Siemiatycze w kwocie 1 miliona zł w drodze emisji obligacji. Zgodnie z uchwałą budżetową 

obligacje zostałyby wyemitowane w bieżącym roku a wykupione w 2036 r. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają jakieś pytania do Pani Skarbnik? 

 

- radny Przemysław Chraniuk powiedział, że Pani Skarbnik na wczorajszej komisji 

odpowiedziała na kilka pytań dotyczących celowości emisji obligacji. Wiemy dokładnie, że 

wiąże się to z zadłużeniem miasta. Radny dodał, że pytania zada w punkcie „wolne wnioski”. 

 

  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „wstrzymał się” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 



6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 11 „za” 

1 „wstrzymał się” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/310/23 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany przedstawiają się następująco: 

Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 248 964 zł, w tym: 

1) o kwotę 30 000 zł - przyznana dotacja celowa na zadania bieżące w ramach porozumienia z 

administracją rządową z przeznaczeniem na realizacje „Programu integracji społecznej i 

obywatelskiej Romów w Polsce”, zgodnie z decyzja Wojewody Podlaskiego z dnia 15 marca 

2023 r.; 

2) o kwotę 18 964 zł - zwiększenie dotacji celowej na zadania własne w zakresie wychowania 

przedszkolnego, zgodnie z decyzja Wojewody Podlaskiego z dnia 29 marca 2023 r.; 

4) o kwotę 200 000 zł – planowane do otrzymania środki z Przedsiębiorstwa Komunalnego 

Sp. z o.o. na pokrycie wydatków bieżących. 

Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 487 056 zł, w tym: 

1) o kwotę 222 273 zł - dofinansowanie Starostwu Powiatowemu w Siemiatyczach na projekt 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1762B - budowa ciągu pieszego wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą na ul. Wysokiej w Siemiatyczach"; 

2) o kwotę 50 000 zł - zwiększenie planu wydatków na utrzymanie dróg miejskich; 

3) o kwotę 30 000 zł - przeznaczenie środków na remont budynku romskiego; 

4) o kwotę 22 686 zł – zwiększenie planu wydatków na koszty usług Urzędu; 

5) o kwotę 12 000 zł - dofinansowanie Komendzie Wojewódzkiej Policji na zakup pojazdu 

służbowego; 



6) o kwotę 1 500 zł - dofinansowanie Komendzie Wojewódzkiej Straży Pożarnej na zakup 

samochodu lub specjalistycznego sprzętu; 

7) o kwotę 148 597 zł - zwiększenie planu wydatków na zakup energii i usług miejskich.  

3. Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 942 606 zł, w tym: 

1) o kwotę 292 606 zł - zmniejszenie planu wydatków na przeciwdziałanie narkomanii i 

alkoholizmowi (środki które pozostały do wykorzystania z roku ubiegłego - zostaną 

wprowadzone do planu wydatków w latach przyszłych); 

2) o kwotę 650 000 zł - zmniejszenie planu wydatków inwestycji „Poprawa efektywności 

oczyszczalni ścieków w Siemiatyczach ... ” - część zakresu prac została przeniesiona na rok 

następny. 

Plan dochodów budżetowych po dokonanych zmianach wynosi 75 296 477,02 zł, w tym 

dochodów bieżących 60 119 977,02 zł oraz dochodów majątkowych 15 176 500 zł. Plan 

wydatków budżetowych wynosi 75 145 425,33 zł, w tym wydatków bieżących 

59 417 652,33 zł oraz wydatków majątkowych 15 727 773 zł. Tym samym ustala się 

nadwyżkę budżetową w wysokości 151 051,69 zł, którą przeznacza się na spłatę wcześniej 

zaciągniętych tytułów dłużnych. Zmianie uległ również załącznik inwestycyjny (Nr 3) w 

zakresie pozycji dotyczącej oczyszczalni ścieków jak również załącznik Nr 5 w zakresie 

dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych gdzie zostały wprowadzone dotacje 

Starostwu Powiatowemu, Komendzie Policji i Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2023 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna  
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/311/23 –Załącznik Nr 8 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Siemiatycze na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2023 – 2036. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczy budżetu 

roku 2023 i musi być dostosowana do aktualnych zmian, które zostały wprowadzone na 

dzisiejszej sesji i w zakresie 2024 roku dotyczącej zmiany wydatków przedsięwzięć, gdyż 

poprawa efektywności oczyszczalni ścieków mieści się w roku 2024. I w związku z tym, że 

przesunięte zostało 650 000 zł do realizacji w roku przyszłym trzeba to uaktualnić 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2023 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 



9 Nayda Katarzyna  
nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/312/23 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty i 

Kultury Rady Miasta Siemiatycze.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku z tym, iż radny Przemysław Chraniuk 

złożył wniosek i zadeklarował chęć pracy w komisji zasadnym jest podjęcie tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady dodała, że obecnie skład Komisji przedstawia się następująco: 
 

1) Katarzyna Nayda – Przewodnicząca, 

2) Antoni Kosieradzki – Zastępca Przewodniczącej, 

3) Melania Grygoruk – członek komisji, 

4) Jerzy Roszczenko – członek komisji, 

5) Marcin Usakiewicz – członek komisji. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/313/23 –Załącznik Nr 10 

 

 

Do punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady powiedział, że tutaj jest sytuacja podobna radny Przemysław Chraniuk 

złożył wniosek i zadeklarował chęć pracy w komisji. Przewodnicząca Rady dodała, ze obecny 

skład komisji przedstawia się następująco: 

 
1) Katarzyna Jarocka – Przewodnicząca Komisji, 

2) Jerzy Korowicki – Zastępca Przewodniczącej, 

3) Paweł Onieszczuk – członek komisji. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/314/23 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 14 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

 



Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o zabranie głosu.  

 

Burmistrz powiedział, że cieszy się że Miasto może wspomóc Powiat w tej inwestycji. 

Burmistrz dodał, że zapewne Państwo pamiętają jak wyglądała ulica Wysoka w 2008-2009 

roku, kiedy to praktycznie nie dało się tą ulicą przejechać. Powiat zrobił część drogi, ale do 

granic miasta. Burmistrz dodał, że razem z Panem Pawłem Onieszczukiem zebrał 3000 

podpisów żeby zrobić tą drogę. W 2010 roku Pan Paweł został radnym, a ja Burmistrzem i 

udało się namówić Powiat do remontu tej drogi. W 2011 czy 2012 roku ulica Wysoka została 

zrobiona. Potem pojawiła się potrzeba wybudowania nowych mieszkań. Udało nam się 

znaleźć inwestora, miasto sprzedało działki i powstały tam nowe bloki. W 2018 r. powstał 

piękny skwer przy ulicy Andersa. Zaczęły też wpływać prośby od mieszkańców, żeby zrobić 

drogę do cmentarza prawosławnego w stronę Grabarki. W 2018 roku obiecaliśmy 

mieszkańcom chodnik i ścieżkę rowerową w kierunku Grabarki. Burmistrz powiedział, że 

zarówno on jak i wszyscy radni kandydujący z tamtych okręgów zadeklarowali, że zrobią 

wszystko żeby ta ścieżka pieszo-rowerowa powstała. Burmistrz dodał, że Zastępca 

Burmistrza - Henryk Czmut zrobił bezpłatnie projekt ścieżki pieszo-rowerowej (koszt około 

30 tys. zł). W tym roku Miasto dofinansuje ponad 200 tys. zł na zrobienie tej ścieżki pieszo-

rowerowej i bardzo cieszy się, ze ta ścieżka powstanie ponieważ będą z niej korzystali 

zarówno mieszkańcy naszego miasta jak również pielgrzymi, którzy udają się na Grabarkę, 

czy osoby uczestniczące w konduktach pogrzebowych. Ścieżka pieszo-rowerowa poprawi 

bezpieczeństwo mieszkańców mieszkających w tamtych okolicach. Dość często na mapie 

zagrożeń mieszkańcy oznaczali tam szybką jazdę.  

Burmistrz dodał, że bardzo cieszy się, ze Powiat wsłuchał się w potrzeby mieszkańców. 

Burmistrz podziękował też Panu Henrykowi Boguszewskiemu, który optował za tym, żeby 

Powiat złożył wniosek o dofinansowanie. Burmistrz dodał, że historia jak to wszystko 

powstawało jest ważna bo jak się mówi „sukces ma wielu ojców”.  

 

- Radny Igor Śnieżko powiedział, że faktycznie ta ścieżka pieszo – rowerowa to był element 

pomocy miasta w pakiecie z ulicą Słowiczyńską, było zawarte takie porozumienie. Rada 

Miasta dotrzymuje słowa i pieniądze na ten cel zostaną przekazane i ta ścieżka powstanie. 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że każdy radny chciałby dbać o ulice w swoim 

okręgu, bo zawsze coś jest do naprawienia, ale w tym momencie radni wykraczają poza ten 

wąski schemat myślenia i myślą o mieszkańcach. Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że 

jeśli chodzi o nasze miasto to zaczyna brakować pieniędzy, chociażby z powodu zwiększenia 

kwoty wolnej od podatku. Nie można powiedzieć, że to była zła decyzja, ale te różnice miały 

być rekompensowane, ale niestety są to decyzje polityczne. Czasami rząd przekazuje 

subwencje gminom z którymi chce współpracować, my chcemy pokazać swoim działaniem, 

że wykraczamy poza taką politykę dla dobra naszych mieszkańców.  

 

- radny Igor Mironkiewicz zapytał o to gdzie będzie początek tej ścieżki pieszo – rowerowej 

bo mówi się gdzie będzie koniec, czy to będzie od skrzyżowania ulicy Wysokiej z  ulicą 

Andersa? Radny zapytał też czy inwestycja zakończy się w tym roku? 

 

- Burmistrz odpowiedział, ze rozpoczęcie ścieżki będzie od skweru Andersa i prace już trwają 

planowane jest zakończenie w tym roku.   

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 



 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek nieobecny 

2 Chraniuk Przemysław „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni „za” 

8 Mironkiewicz Igor „za” 

9 Nayda Katarzyna nieobecna 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVII/315/23 –Załącznik Nr 12 

 

 Przewodnicząca Rady powiedział, że punkty od 15 do 21 to są sprawozdania, które zostały 

omówione na wczorajszej komisji i stanowią załączniki do protokołu z sesji i będą też 

zamieszczone na BIP Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 

Do punktu 15 - przedstawienie sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta 

Siemiatycze z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2022 roku stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Do punktu 16 - przedstawienie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

Do punktu 17- przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Siemiatyczach za 2022 rok stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Do punktu 18 - przedstawienie sprawozdania z realizacji  Programu Wspierania 

Rodziny w Mieście Siemiatycze na lata 2022 – 2024 za 2022 rok stanowi załącznik Nr 16 

do protokołu. 

 

Do punktu 19 - przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022” w latach 2021-2022 stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu. 

 

Do punktu 20 - przedstawienie korekty sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Miasto Siemiatycze za 2022 rok stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu. 



 

Do punktu 21 - przedstawienie informacji o wyznaczeniu podmiotów na rzecz których 

wykonywane są przez nieletnich prace społeczne stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

 

Do punktu 22 - wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radny Jakowiuk podziękował za wyrównanie drogi gruntowej Anny Jabłonowskiej za 

hurtownią budowlaną oraz za szybką interwencję wyrównania drogi Jabłoniowej. Radny 

powiedział, że ma nadzieję, że w przyszłych latach da się zmodernizować ulicę Jabłoniową. 

Radny podziękował również Wójtowi Gminy Siemiatycze oraz Dyrektorowi Gospodarki 

Komunalnej Gminy Siemiatycze za wyrównanie drogi w Czystej Dolinie, która jest 

szczególnie uczęszczana przez mieszkańców gminy ale fajnie, że została wyrównana. 

Radny Jakowiuk zwrócił się z pytaniem do radnego powiatowego czy już coś wiadomo w 

sprawie budynku byłego kina? Właściciel budynku nie otrzymał jeszcze pozwolenia na 

rozbiórkę. 

- Burmistrz powiedział, że udało się szybko dożwirować drogi i wyrównać ponieważ dopisała 

pogoda. Dodał, że ostatnio odbyło się spotkanie z mieszkańcami ulicy Jabłoniowej i zostały 

omówione wstępnie zasady współpracy. 

 Burmistrz powiedział, że co do współpracy z Gminą Siemiatycze to jeśli dwa samorządy 

chcą ze sobą współpracować to wszystko da się zrobić. Droga w Czystej Dolinie jest drogą 

miejską, ale uczęszczaną przez mieszkańców gminy. Burmistrz również dołączył do 

podziękowań. 

- Radny powiatowy powiedział, że zobowiązał się na poprzedniej sesji Rady Miasta do 

przekazania wniosków kolegów radnych, wnioski te zostały spisane i przekazane do Pana 

Starosty. Radny dodał, że najlepszym sposobem przekazywania wniosków jest forma pisemna 

gdzie obowiązuje jakiś termin na odpowiedź na piśmie. Radny powiatowy zwrócił się z 

prośbą, żeby radni nie wykorzystywali jego obecności na sesji Rady Miasta do przekazywania 

wniosków.  

Radny powiatowy odniósł się do ścieżki pieszo-rowerowej, powiedział, że budowa jej była 

przekładana już w przeszłości i nie chce komentować dlaczego nie udało się tego zrobić 

wcześniej. Radny dodał, że planowane jest przedłużenie tej ścieżki pieszo-rowerowej do 

samej Grabarki dzięki zaangażowaniu gmin Mielnik, Nurzec, Siemiatycze i Powiatu.  

Realizacja nastąpi od przyszłego roku.  

 

- Burmistrz powiedział, że odnosząc się do składania pisemnie wszystkich wniosków 

informuje że sesja była już miesiąc temu i wszelkie terminy KPA już dawno uciekły i 

odpowiedzi powinny być.  

- Radny Przemysław Chraniuk powiedział, że zbliża się okres wiosenno - letni i na pewno 

będzie wzmożona ilość imprez plenerowych i chciałby zadać pytanie od mieszkańców miasta 

jak wygląda obecnie stan techniczny amfiteatru? Czy były jakieś nakłady finansowe na 

wyeliminowanie usterek i czy takowe będą? Radny poruszył też temat obligacji, zapytał czy 

jest jakiś konkretny plan finansowy i w jakich obszarach ewentualnie są planowane 

oszczędności. 

- Burmistrz odpowiedział, że amfiteatr oddany był do użytku przez Nadzór Budowlany, także 

tam jest wszystko w porządku i teraz czekamy tylko na założenie dachu. Burmistrz dodał, że 

zastanawia się nad tym czy nie złożyć zawiadomienia o ściganie tej osoby która złożyła 

doniesienie, ponieważ jak widzimy było to fałszywe zgłoszenie. Burmistrz dodał, że pierwsza 

impreza na którą serdecznie zaprasza odbędzie się 3 maja i będzie to piknik z motocyklistami.  



Odnosząc się do zadłużenia Miasta to trzeba wyraźnie powiedzieć, że na dzień dzisiejszy 

zadłużenie wynosi 15 400 000 zł przy 75 milionowym budżecie, czyli 20%. Burmistrz dodał, 

że zadłużenie samorządu na takim poziomie jest dość nikłe. Burmistrz dodał, że ma 

wykształcenie ekonomiczne, pracował też w banku  i ma pojęcie o kredytach. Dodał, ze jeżeli 

nie przejada się kredytów a wykorzystuje na rozwój miasta, bo kredyt stanowi część 

dofinansowania zewnętrznych środków, to nie są niczym złym. Być może za rok, dwa czy 

pięć nie będzie możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Burmistrz dodał, że Miasto 

korzysta z nowoczesnych środków jeśli chodzi o zadłużenie, jakim są obligacje. Obligacje 

dają wiele możliwości m.in. rolowania, zawieszania w razie jakiś zawirowań, jak np. aktualna 

sytuacja gospodarcza, ceny energii, sytuacja za wschodnią granicą, wojna z Ukrainą i tak 

dalej. Burmistrz dodał, że należy też pamiętać, że zarówno Burmistrz czy Rada Miasta nie 

mogą zadłużać miasta w nieskończoność, od tego są mechanizmy kontrolne jak np. 

Regionalna Izba Obrachunkowa, która kontroluje żeby żadne miasto nie popadło w tarapaty i 

nie narobiło kłopotów.  

- Radny Korowicki zapytał o to jaki jest koszt założenia dachu na amfiteatr? 

- Burmistrz powiedział, że jeszcze nie został założony ale zdjęcie dachu kosztowało 

kilkanaście tysięcy złotych. Burmistrz dodał, że ekspertyza kosztowała około 19 tys. i osoba 

która złożyła doniesienie do Nadzoru Budowlanego „wyjęła” z naszej kieszeni 19 tys. zł. 

- Radny Igor Mironkiewicz zwrócił się do Burmistrzów z apelem o większy monitoring ulicy 

Polnej, powiedział, że często poruszany na sesjach jest temat cmentarza który się tam 

znajduje a nie jest naszą własnością, natomiast nikt nie zwraca uwagi na stan chodnika i ulicy 

które należą do nas. Chodniki są w fatalnym stanie i w niektórych miejscach nie da się 

przejść. Radny zwrócił się z prośbą o uwzględnienie tych napraw w przyszłym budżecie.  

- Radny Jerzy Korowicki powiedział, że chciałby ponownie zgłosić studzienki na ulicy 

Słowiczyńskiej oraz na ulicy Andersa. Radny zgłosił też, że przy budynku Mienia 

Komunalnego na ulicy Armii Krajowej za Horteksem powstaje jakaś dziwna budowla i 

zwrócił się z prośbą o sprawdzenie co tam powstaje. 

- Burmistrz odpowiedział, że poprosi Panią Prezes żeby sprawdziła co tam się dzieje i 

zapewne zostanie to rozebrane.  

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeśli chodzi o stan techniczny ulicy Polnej to jest 

jedna z najstarszych ulic w naszym mieście i doprowadzenie jej do dobrego stanu wiąże się z 

bardzo dużymi kosztami. Burmistrz dodał, że te prace zostaną zaplanowane i wycenione 

jednak w pierwszym etapie spróbujemy dokonać poprawy w zakresie chodników.  

Zastępca Burmistrza powiedział, że kwestia studzienek na ulicy Słowiczyńskiej została 

przekazana zarządcy drogi powiatowej. Natomiast studzienki na ulicy Andersa zostaną 

naprawione w przeciągu dwóch miesięcy.  

- Radny Jerzy Korowicki zapytał remont na ulicy Kościuszki, powiedział, że droga od ronda 

przy Armii Krajowej do ronda na Zamościu jest w opłakanym stanie, tam w niektórych 

miejscach w zasadzie nie ma krawężników. Radny zapytał czy remont tego odcinka jest 

planowany? 

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, ze Miasto jest w stałym kontakcie zawodowym z 

dyrektorem Dróg Powiatowych i prace już się rozpoczęły od ronda przy ulicy Armii Krajowej 

w kierunku Turny. Zastępca Burmistrza dodał, że odcinek od ronda przy PKS zostanie też 

zgłoszony i zapewne w miarę możliwości Powiat będzie te prace wykonywał. 

- Burmistrz dodał, że można skorzystać z dobrej praktyki i zobowiązać radnego powiatowego 

do poruszenia tej sprawy na sesji Rady Powiatu.  



- Wiceprzewodniczący Rady zapytał Zastępcę Burmistrza czy sprawa studzienek na ulicy 

Słowiczyńskiej została zgłoszona do zarządcy drogi na piśmie? Dodał, że radny powiatowy 

zasugerował, żeby wszystko zgłaszać na piśmie, a w związku z tym iż radny został wybrany z 

terenu miasto na radnego powiatowego to również radny powiatowy może takie pismo 

skierować. 

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że kiedyś pismo było w tej sprawie złożone jednak 

forma ustna też jest wykorzystywana.  

- radny powiatowy dodał, że jest też forma dogadywania się między pracownikami Starostwa 

i Urzędu Miasta.  

- radny Antoni Kosieradzki powiedział, że na poprzedniej sesji zgłaszał ten odcinek od ronda 

Solidarności do ronda przy Polserze, a szczególnie  zapadniętą drogę na skrzyżowaniu ulicy 

Żwirki i Wigury z ulicą Kościuszki. Radny zwrócił się do radnego powiatowego, powiedział, 

że ulica Wysoka była już dwukrotnie dofinansowana przez Miasto. Radny zwrócił się z 

prośbą o wystosowanie pisma do Starostwa w sprawie remontu na ulicy Kościuszki.  

- Burmistrz powiedział, że takie pismo zostanie wystosowane. Burmistrz cofną się jeszcze do 

wypowiedzi radnego Przemysława Chraniuka o budżecie. Powiedział, ze w ciągu dwóch lat 

przekazaliśmy 2 mln zł na ulicę Słowiczyńską i to była taka sytuacją, że jeśli miasto nie 

przekaże tej dotacji ta ulica na pewno nie zostanie zrobiona. Musielibyśmy w tym momencie 

zrezygnować z większości naszych inwestycji i w takich momentach sięgamy po kredyt, żeby 

realizować też nasze inwestycje, żeby mieszkańcom żyło się lepiej. Po to między innymi 

wybrali nas mieszkańcy, żebyśmy załatwiali sprawy najbardziej uciążliwe dla naszych 

mieszkańców. 

- radna Katarzyna Jarocka zwróciła się z prośbą o dożwirowanie przedłużenia ulicy 

Lewandowskiego. Zwróciła się też z pytaniem do Pani Prezes ZGM-u o to czy będzie 

budowany nowy budynek socjalny dla mieszkańców, którzy są w trudnej sytuacji, dodała, że 

poprzedni Prezes nosił się z takim zamiarem. 

- Burmistrz powiedział, że jest w ciągłym kontakcie z Panią Prezes i mamy szczęście że nie 

rozpoczęliśmy tej inwestycji. Przy aktualnej sytuacji gospodarczej i szalejącej inflacji ludzie 

nie dostają kredytów i spada ich zdolność kredytowa. Dodatkowo kredyty są bardzo drogie i 

wielu deweloperów przestaje budować bo przestaje się to opłacać. Burmistrz powiedział, że 

nadal brana jest pod uwagę budowa nowego budynku socjalnego jednak trzeba przeczekać ten 

trudny czas. Burmistrz dodał, że w ciągu ostatnich 8 lat w naszym mieści powstało kilka 

nowych bloków (na ulicy Wysokiej, Szpitalnej, Gilewskiego) a mieszkań nadal brakuje. Na 

Komisji mieszkaniowej widzimy, że są osoby o niskich dochodach, które szukają mieszkania 

i taki blok trzeba wybudować, bo nie każdy może pozwolić sobie na kupno mieszkania, może 

jedynie pozwolić sobie na kupno mieszkania oferowanego na dobrych warunkach.   

- Radny Paweł Onieszczuk odniósł się jeszcze do budowy ścieżki pieszo-rowerowej, 

powiedział, że jest to bardzo fajny pomysł jednak byłoby jeszcze fajniej gdyby udało się 

połączyć ten odcinek, przejazd przez Osiedle Wysokie… 

- Burmistrz powiedział, że pomysł jest taki żeby do ulicy Gilewskiego puścić ścieżkę pod 

kamieniczką. 

- Radny Onieszczuk powiedział, że to super pomysł. Radny odniósł się też do obligacji i 

troski radnego Przemysława Chraniuka o budżet miejski, powiedział, że w pełni podziela tą 

troskę z racji między innymi też wykształcenia. Powiedział, że idealną sytuacja byłoby 

realizowanie wszystkich inwestycji bez zaciągania kredytów. Natomiast niestety jest to 

niemożliwe i wiemy że inwestycje takie jak np. pływalnia nigdy by nie powstały, a jest to 

bardzo dobra i potrzebna inwestycja, patrząc na zainteresowania zarówno dzieci jak i 

dorosłych. Radny dodał, że pewne inwestycje zostały rozpoczęte, a są to dość duże i 



potrzebne inwestycje, chociażby rewitalizacja nabrzeży zalewu nr 1 czy adaptacja budynku 

po gimnazjum i zadłużenie miasta poprzez m.in. emisję obligacji jest uzasadnione. Wszyscy 

wiemy, że aktualne czasy są bardzo ciężkie i każdy z nas w swoim budżecie domowym 

zapewne to odczuwa i szuka oszczędności. Ale po tych czasach pandemii i zamknięcia w 

domu ludzie potrzebują też rozrywki i zapewne mieszkańcy oczekują że miasto takie 

rozrywki zapewni.  

- Burmistrz powiedział, że radny Paweł poruszył temat basenu i nie może się do tego nie 

odnieść. Kamień węgielny pod basen został wbudowany w 2018 r. Dość długo trwały 

dyskusje gdzie ten basen ma powstać. Potem dyskutowano, że basen rozłoży miasto i ci sami 

ludzie twierdzą teraz, że Miasto jest zadłużone. Burmistrz powiedział, że basen prawie w 

100% się finansuje.  Jest to modelowy budynek pokazywane w naszym województwie, w 

Polsce i całej Europie. W miejscowości Kwierce na Ukrainie, z którą współpracujemy chcą 

postawić basen na takich samych zasadach, żeby przeprowadzać tam rekonwalescencje 

rannych żołnierzy po wojnie.  

- Radny Korowicki zapytał o to czy Miasto posiada jakieś schrony przeciwlotnicze i czy 

mieszkańcy wiedzą gdzie one się znajdują. 

- Burmistrz odpowiedział, że na terenie Miasta są stare schrony które pomieszczą kilkanaście 

osób. Burmistrz dodał, że mieszkańcy w obecnej sytuacji jeśli chodzi o wojnę mogą czuć się 

bezpieczni ponieważ jak wiemy jesteśmy w NATO. Jesteśmy też w Unii Europejskiej co 

gwarantuje nam bezpieczeństwo i pokój.  

 

Do punktu 14 - zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 13 kwietnia 2023 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:42. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


